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သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၁၈)၊ ႏိုဝင္ဘာ ၈ ရက္၊ ၂ဝ၁၆

၁

ေအာက္တိုဘာ ၂၈၊ ၂၀၁၆

ရခုိင္ျပည္နယ္ ေမာင္ေတာနယ္စပ္ 
ေဒသတြင္ နယ္ျခားေစာင့္ ရဲတပ္ဖြဲ႔စခန္းမ်ား 
တိုက္ခုိက္ခံရၿပီး နယ္ေျမအေျခအေန မတည္ 
ၿငိမ္သျဖင့္ ေဒသခံ ေထာင္ႏွင့္ခ်ီ ေနရပ္စြန္႔ခြာ 
ထြက္ေျပးခဲ့ရသည့္ ျဖစ္စဥ္ႏွင့္ပတ္သက္၍ 
ရခုိင္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
က ကြင္းဆင္းစံုစမ္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္လ်က္ရွိ 
ေၾကာင္း သတင္းရရွိသည္။

အဆိုပါ ျဖစ္စဥ္ႏွင့္ပတ္သက္၍ ေလ့ 
လာစံုစမ္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္ရန္ ရခုိင္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္မွ အဖြဲ ႔၀င္ ၁၁ ဦး ပါ၀င္သည့္ 
ေကာ္မရွင္တစ္ခု ဖြဲ ႔စည္း၍ တာ၀န္ေပးအပ္ 

ထားၿပီး အဆိုပါ ေကာ္မရွင္အဖြဲ ႔၀င္မ်ားက 
စံုစမ္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္ေနျခင္း ျဖစ္သည္။

ေလ့လာစံုစမ္းေရး ေကာ္မရွင္ကို ရခုိင္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မွ ေအာက္တိုဘာ ၂၄ 
ရက္ေန႔တြင္ စတင္ဖြဲ ႔စည္းခ့ဲျခင္းျဖစ္ၿပီး ေအာက္ 
တိုဘာ ၂၅ ရက္ေန႔မွစတင္၍ အၾကမ္းဖက္မႈ 
မ်ားျဖစ္ပြားခဲ့သည့္ ေမာင္ေတာ၊ ဘူးသီး 
ေတာင္ႏွင့္ရေသ့ေတာင္ ၿမိဳ႕နယ္မ်ားတြင္ ေလ့ 

လာစံုစမ္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္ေနျခင္း ျဖစ္သည္။
ထို႔အျပင္  အၾကမ္းဖက္သမားမ်ား 

ေၾကာင့္ ရခုိင္တိုင္းရင္းသားမ်ား ထပ္မံဒုကၡ 
မႀကံဳေတြ ႔ေစေရးအတြြြက္ ကာကြယ္ေပးရန္၊ 
အၾကမ္းဖက္မႈမ်ား၏ေနာက္ကြယ္္္မွွွ ႀကိဳးကိုင္ 
ေနသူမ်ားကို ေဖာ္ထုတ္ရန္၊ ဌာေနတိုင္းရင္း 
သားမ်ား၏ လူမႈဘ၀တိုးတက္ေရးႏွင့္ လံုၿခံဳ 
ေရးတို႔အတြက္လည္း ေကာ္မရွင္က ေလ့လာ 
စံုစမ္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္လ်က္ရွိေၾကာင္း အဆိုပါ 
ေကာ္မရွင္၏ ေခါင္းေဆာင္ျဖစ္သူ ေျမပံုၿမိဳ႕ 
နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးေအာင္၀င္းက ေျပာသည္။
(ကုုိးကား - Rakhine News Agency မွ ေကာက္ႏုုတ္ 

တင္ျပသည္) 

အၾကမ္းဖက္တိုက္ခိုက္ခံခဲ့ရသည့္ ေမာင္ေတာေဒသတြင္ ရခုိင္ျပည္နယ္
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား ကြင္းဆင္းစံုစမ္းမႈမ်ားျပဳလုပ္

ႏိုုဝင္ဘာ ၂၊ ၂၀၁၆
 
အစုုိးရသစ္လက္ထက္ မႏေၱလးတိုုင္း 

ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္  အစည္းအေဝးေလႀကိမ္ 
အတြင္း လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္မ်ား၏ 
ေမးခြန္းမ်ားကိုု အစိုုးရအဖြဲ႔က ေျဖၾကားမႈမွာ 
ကတိကဝတ္ျပဳျခင္းမ်ား အမ်ားဆုုံးျဖစ္ေန 
ေၾကာင္း အဆိုုပါလႊတ္ေတာ္ အစုုိးရ၏ အာမခံ 
ခ်က္မ်ား၊ ကတိမ်ားႏွင့္ တာဝန္ခံခ်က္မ်ား 
စိစစ္ေရးေကာ္မတီထံမွ သိရသည္။

ေမးခြန္းအမ်ားစုုမွာ ေရရွားသည့္ေဒသ 
မ်ား ေရလုုံေလာက္စြာရရွိေရး၊ ပညာေရးႏွင့္ 
ပတ္သက္ေသာ ေက်ာင္းေဆာက္လုုပ္ျခင္း၊ 
လမ္း၊ တံတား တည္ေဆာက္ေပးေရးစသည္ 
တိုု႔ ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ယင္းေမးခြန္းမ်ားသည္ 
ခ်က္ခ်င္းမလုုပ္ႏိုုင္ဘဲ လာမည့္ႏွစ္ ဘတ္ဂ်က္ 
မွသာ လုုပ္ႏိုုင္မည္ျဖစ္၍ ယခုုကဲ့သိုု႔ ကတိ 

ကဝတ္မ်ားေနရျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း အဆိုုပါ 
ေကာ္မတီဥကၠ႒ ဦးေအာင္မင္းက ေျပာၾကား 
သည္။ 

"ခ်က္ခ်င္းလုုပ္ႏိုုင္တာေတြဆိုုရင္ေတာ့ 
အေကာင္အထည္ေဖာ္ေနတာေတြ ေတြ ႔ရပါ 
တယ္။ ေျမယာကိစၥလိုုမ်ဳိး၊ သစ္ကိစၥလုုိမ်ဳိးေတြ 
ေပါ့"ဟုု ၎ကဆိုုသည္။ 

ယခင္အစိုုးရလက္ထက္က က်င္းပခဲ့ 
သည့္ မႏေၱလးတုုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ယခုု အစိုုးရလက္ထက္အတြင္း ေမးခြန္းေမး 
ျမန္းမႈ ပိုုမိုုမ်ားလာႏိုုင္ၿပီး ေျဖရွင္းေပးရမႈမ်ား 
လည္း ပိုုမိုုမ်ားလာႏုုိင္ေၾကာင္း ၎ကဆက္ 
လက္ေျပာၾကားသည္။ 

"လႊတ္ေတာ္ကိုု္ယ္စားလွယ္ေတြရဲ႕ ေမး 
ခြန္းေတြ ႔နဲ႔ ပတ္သက္လိုု႔ အစိုုးရအဖြဲက 
ေျဖၾကားတာေတြက အားရစရာမရိွဘူး"ဟု ု
တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဒုု-ဥကၠ႒  

ေဒါက္တာခင္ေမာင္ေဌးက ေျပာၾကားခဲ့သည္။ 
ဒုုတိယအႀကိမ္ မႏ ၱေလးတိုုင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္ ပံုုမွန္အစည္းအေဝး သံုုးႀကိမ္ႏွင့္ 
အထူးအစည္းအေဝးတစ္ႀကိမ္ က်င္းပၿပီးခ်ိန္ 
အထိ ေမးခြန္း ၁၂၄ ခုုႏွင့္ အဆိုုေလးခုု ရွိ 
ေၾကာင္း သိရသည္။ 

ေမးခြန္းအမ်ားစုုႏွင့္ပတ္သက္၍ ၂၀၁၇-
၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္၏ ဘတ္ဂ်က္လ်ာထား 
ခ်က္အတြင္း ထည့္သြင္းေရးဆြဲရမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္း၊ ေျမယာျပႆနာမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္ 
၍မူ ၂၅ ရာခိုုင္ႏႈန္းေသာ အဆုုိမ်ားကိုု 
အေကာင္ အထည္ေဖာ္လုုပ္ေဆာင္ေနၿပီျဖစ္ 
ေၾကာင္း တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ အစုုိးရ၏ 
အာမခံခ်က္မ်ား၊ ကတိမ်ားႏွင့္ တာဝန္ခ ံ
ခ်က္မ်ား စိစစ္ေရးေကာ္မတီထံမွ သိရ 
သည္။
(ကုုိးကား - The Voice Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္) 

မႏေၱလးတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ေမးခြန္းအမ်ားစုုကိုု ေျဖၾကားမႈ ကတိကဝတ္အမ်ားဆံုုးဟုုဆိုု
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စုစည္းတင္ျပသူ

ပညာအလင္းပြင့္

ျမန္မာသုေတသန ေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္

၀၉-၂၆၀၀၀၇၅၁၉

၂

သတင္းဓာတ္ပံုု

ႏိုုဝင္ဘာလ ၃၊ ၂၀၁၆

ပဲခူးတိုုင္းေဒသၾကီး အစိုုးရအဖြဲ ႔အေနႏွင့္ 
၂၀၁၆-၂၀၁၇  ဘ႑ာႏွစ္၏ ျဖည့္စြက္ရန္ပံုုေငြ 
ေတာင္းခံေရးကိစၥလုုပ္ေဆာင္ရာတြင္ ဌာန 
ဆိုုင္ရာတာဝန္ရွိသူမ်ားသည္ အခ်ိန္မီၿပီးစီး 
ေအာင္ ေဆာင္ရြက္ေပးျခင္း မရွိသည့္အျပင္ 
တုုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ႏွင့္ ပူးေပါင္းေဆာင္ 
ရြက္မႈအားနည္းခဲ့ေၾကာင္း ယင္းလႊတ္ေတာ္ 
ေငြစာရင္းေကာ္မတီဝင္မ်ားထံမွ သိရ 
သည္။ 

"ျဖည့္စြက္ရန္ပံုုေငြ ရရွိေရးအတြက္ 
လႊတ္ေတာ္က စိစစ္ေပးရမည့္လုုပ္ငန္းေတြ 
ေနာက္က်ခဲ့ရတဲ့အတြက္ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 

ထံ တင္သြင္းခဲ့တဲ့ အစီရင္ခံစာမွာ ထည့္သြင္း 
တင္ျပခဲ့တယ္။ အျခား ျပည္နယ္ႏွင့္တိုု္င္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေတြမွာ ျဖည့္စြက္ရန္ပံုု 
ေငြေတာင္းခံတဲ့လုုပ္ငန္းေတြ ၿပီးေနေပမယ့္ 
ပဲခူးတိုုင္းက စက္တင္ဘာလ ေနာက္ဆံုုး ပတ္ 
မွ တင္သြင္းႏိုုင္ခဲ့့တယ္။ ျဖည့္စြက္ရန္ပံုုေငြ 
အတြက္ အတည္ျပဳေတာင္းခံခဲ့တာက က်ပ္ 
သန္း ၁၂,၀၀၀ ေက်ာ္ျဖစ္ပါတယ္" ဟုု ပဲခူး 
တိုုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ႏွင့္ 
ျပည္သူ႔ေငြစာရင္းေကာ္မတီဥကၠ႒ ဦးစန္းျမင့္ 
က ေျပာၾကားသည္။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ ျပည္ 
ေထာင္စုုအစိုုးရအဖြဲ႔က ခ်ေပးခဲ့သည့္ ရန္ပံုုေငြ 
ႏွင့္ မလုုံေလာက္သည့္အတြက္ ဒုုတိယ 

အႀကိမ္ေျမာက္ ပဲခူးတိုုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ 
ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေဝး ၂/၂၀၁၆ 
က်င္းပၿပီး ျဖည့္စြက္ရန္ပံုုေငြေတာင္းခံခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။  

ပဲခူးတုုိင္းေဒသႀကီးအစုုိးရအဖြဲ႔အေနႏွင့္ 
၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ 
ဘ႑ာေငြခြဲေဝသံုုးစြဲေရးဆိုုင္ရာ လ်ာထား 
ခ်က္အရ သာမန္အသံုုးစရိတ္ႏွင့္ ေငြလံုုးေငြ 
ရင္းအသံုုးစရိတ္အမ်ားဆံုုး ေတာင္းခံခဲ့သည့္ 
ဌာနမွာ စိုုက္ပ်ဳိးေရးေမြးျမဴေရးႏွင့္ ဆည္ 
ေျမာင္းဝန္ႀကီးဌာနျဖစ္သည္ဟုု ပဲခူးတိုုင္း 
ေဒသႀကီးစီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီးဌာန 
ထံမွ သိရသည္။ 
(ကုုိးကား - The Voice Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္။) 

ျဖည့္စြက္ရန္ပံုုေငြေတာင္းခံသည့္ကိစၥ ဌာနဆိုုင္ရာမ်ား ပူးေပါင္းပါဝင္မႈအားနည္း

နိုုဝင္ဘာ ၄၊ ၂၀၁၆

 ရန္ကုန္ၿမိဳ ႔ႀကီးသည္ အဘက္ဘက္မွ စည္းကမ္း 
ပ်က္ယြင္းေနၿပီး တရားဥပေဒစိုးမိုးမႈ ေလ်ာ့နည္း 
ကာ ၿမိဳ ႔ပ်က္ႀကီးတစ္ခုအျဖစ္ ေရာက္ရွိေနေၾကာင္း 
ဆိပ္ႀကီးခေနာင္တိုၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ (၁) 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚစႏၵာမင္းက ႏို၀င္ 
ဘာ ၄ ရက္တြင္ ျပဳလုပ္သည့္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသ 
ႀကီး လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀း၌ ေ၀ဖန္ခဲ့သည္။ 
ေက်ာက္တံတားၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ အမွတ္ (၁) 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚၾကည္ျပာတင္သြင္းခဲ့ 
ေသာ "ရန္ကုန္ၿမိဳ႕တြင္း အမ်ားျပည္သူပိုင္လမ္းမ်ား 
ေပၚတြင္ ေစ်းေရာင္း၍ အသက္ေမြးေနေသာ ေစ်း 
သည္မ်ားအား ၿမိဳ ႔ ျပအဂၤါရပ္ႏွင့္အညီ စနစ္တက် 
ေစ်းေရာင္းခ်ႏုိင္ရန္ ေကာင္းမြန္ေသာ အစီအမံမ်ား 
စီမံေပးရန္ တိုက္တြန္းေၾကာင္း"အဆိုကို ေဆြးေႏြး 
ရာတြင္ ေဒၚစႏၵာမင္းက ထည့္သြင္းေျပာၾကားခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။(ကုုိးကား- Daily Eleven မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္) 

သတင္းတိုု

ျပည္ေထာင္စုလမ္းမႀကီး၊ ေလာဓၶရပ္ကြက္၊ လိြဳင္ေကာ္ၿမိဳ ႔၊ လမ္းခင္းေနျခင္းအား
ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း ေစာင့္ၾကည့္စစ္ေဆးေရးေကာ ္
မတီမွ ေအာက္ တိုုဘာ ၂၆ ရက္ေန႔တြင္ စစ္ေဆးေနစဥ္။
(ကုုိးကား - ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ Facebook Page)



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၁၈)

၃

ႏိုုဝင္ဘာ ၃၊ ၂၀၁၆

 ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေဝးကို ယခုႏွစ္ ေဖေဖာ္ဝါရီတြင္ 
စတင္ျပဳလုပ္ခဲ့ၿပီးေနာက္ ေအာက္တုိဘာလ 
ကုန္ထိ ျပည္သူလူထုထံမွ စာျဖင့္ေရးသား 
ေပးပို႔လာသည့္ တုိင္ၾကားစာ ၇၀၆ ေစာင္ရွိ 
ေၾကာင္း၊ တုိင္ၾကားစာမ်ားအနက္ ေျမယာ 
ျပႆနာမ်ား၊ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ ထိခိုက္မႈ 
ျပႆနာမ်ား၊ ပုဂၢိဳလ္ေရးကိစၥမ်ားႏွင့္ဆုိင္ 
သည့္ ျပႆနာကုိ တုိင္ၾကားမႈအမ်ားဆံုး 
ျဖစ္ေၾကာင္း ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ံုးမွ သိရ 
သည္။ "လႊတ္ေတာ္႐ံုးမွာ တိုင္ၾကားတဲ့စာေတြ 
က ေျမယာျပႆနာအမ်ားဆံုးပဲ။ ကြၽန္ေတာ္ 
တို႔ဆီ တိုင္ၾကားစာေရာက္လာရင္ ကြၽန္ေတာ္ 
တို႔က သက္ဆုိင္ရာအစိုးရအဖြဲ႕ကို အသိေပး 
တယ္။ ေနာက္ၿပီး အႀကံေပးတယ္။ လုပ္ေပးရ 
မယ့္အပိုင္းက သူတို႔အပိုင္းပဲ။ ကြၽန္ေတာ္ 
ပုဂၢိဳလ္ေရးအျမင္ခန္႔မွန္းခ်က္အရ ေျပာရရင္ 
အစိုးရအဖြဲ႕က တိုင္ၾကားစာျပႆနာကို ေျဖ 
ရွင္းေပးႏိုင္တာ ေလးပံုတစ္ပံုေလာက္ပဲရွိေသး 
တယ္"ဟု မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဒုု-ဥကၠ႒ 
ေဒါက္တာေအာင္ႏိုင္ဦးက ေျပာသည္။
(ကုုိးကား - 7 Day Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္)

သတင္းတိုု

ႏိုုဝင္ဘာလ ၂၊ ၂၀၁၆

ဧရာဝတီတိုုင္းေဒသႀကီး ပုသိမ္ၿမိဳ႕တြင္ 
က်ပ္သန္း ၂၈၀၀ အကုုန္အက်ခံ တည္ 
ေဆာက္မည့္ တိုုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
တည္ေဆာက္ေရး စီမံကိန္းအတြက္ ဗိသုုကာ 
ေရးဆြဲပံုုၿပိဳင္ပြဲတြင္ ေနာက္ဆံုုးဆန္ခါတင္ 
ဒီဇိုုင္းတစ္ခုုက ေရြးခ်ယ္ၿပီးေသာ္လည္း တည္ 
ေဆာက္မည့္ေျမေနရာ အေျပာင္းအလဲ ရွိႏိုုင္ 
ေၾကာင္း တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
ဦးေအာင္ေက်ာ္ခိုုင္က ေျပာၾကားသည္။ 

"ေအာက္တိုုဘာ ၂၉  ရက္ေန႔က ဒီဇိုုင္း 
တစ္ခုုကိုု ေရြးခ်ယ္ခဲ့တာပါ။ ေရြးခ်ယ္ခံရတဲ့ 
ဗိသုုကာအဖြဲ႔က အေသးစိတ္ပံုုေတြ ဆြဲေနျပ 
ၿပီး အဲဒီပုုံေတြအတိုုင္း အပိုုင္းလိုုက္ခြဲ တင္ဒါ 
ေခၚၿပီး တည္ေဆာက္ေရးအတြက္ ေဆာင္ 
ရြက္သြားမွာပါ"ဟုု ၎က ရွင္းျပသည္။

တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ တည္ 
ေဆာက္ေရးအတြက္ တင္ဒါေခၚယူျခင္း၊ 
တင္ဒါ ေအာင္ျမင္သည့္ ကုုမၸဏီ၏ ပံုုစံအတိုုင္း 
အေဆာက္အအံုုေဆာက္လုုပ္ျခင္းကိုု အရင္ 
မေဆာင္ရြက္ဘဲ လႊတ္ေတာ္ခန္းမႏွင့္ 
အေဆာက္အအံုုမ်ား တည္ေဆာက္ေရး 
အတြက္ ဗိသုုကာဆြဲပံုုႏွင့္ ဒီဇိုုင္းၿပိဳင္ပြဲကိုု 
လုုပ္ေဆာင္ခဲ့ေၾကာင္း၊ အဆိုုပါၿပိဳင္ပြဲတြင္ 
ကုုမၸဏီႏွင့္ ပညာရွင္ ၄၀ ခန္႔က ဗိသုုကာဆြဲပံုု 
၂၂ ပံုု ဝင္ေရာက္ယွဥ္ၿပိဳင္ခဲ့ၿပီး ေအာက္တိုုဘာ 

၂၅ ရက္ေန႔က ဆန္ခါတင္ ၃ ပံုု ကိုု ေရြးခ်ယ္ 
ခဲ့ေၾကာင္း တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒႐ုုံး 
ထံမွ သိရွိရသည္။ 

အဆိုုပါေရြးခ်ယ္ေရးအဖြဲ႔တြင္ တုုိင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဥကၠ႒အပါအဝင္ လႊတ္ 
ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ ၄ ဦး၊ လႊတ္ေတာ္႐ုုံး 
ၫႊန္ၾကားေရးမွဴး၊ တိုုင္းအစုုိးရအဖြဲ႔ဝင္ လမ္းပန္း 
ဆက္သြယ္ေရးဝန္ႀကီး၊ ျမန္မာႏိုုင္ငံ ဗိသုုကာ 
ေကာင္စီမွ ပညာရွင္ ၁ ဦးတိုု႔ ပါဝင္ေၾကာင္း၊ 
ေအာက္တုုိဘာလ ၂၉  ရက္ေန႔တြင္ Amenity 
Design Group မွ ေရးဆြဲေသာ ဗိသုုကာဆြဲပံုု 
ကိုု အၿပီးသတ္ ေရြးခ်ယ္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။ 

ယခင္အစိုုးရလက္ထက္က ဧရာဝတီ 
တ္ုုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ခန္းမႏွင့္ အေဆာက္ 
အအံုုမ်ားကိုု ပုုသိမ္ၿမိဳ႕ဝင္အဝိုုင္းအနီး အစိုုးရ 
အိမ္ရာႏွင့္ကပ္လ်က္ ေျမ ၁၃ ဧကေက်ာ္တြင္ 
တည္ေဆာက္ရန္ လ်ာထားေသာ္လည္း 
ပုုသိမ္ေလယာဥ္ကြင္းႏွင့္ နီးကပ္လြန္းျခင္း၊ 
တပ္မေတာ္ေလမွ ေလယာဥ္မ်ား ေလ့က်င့္ 
ေရးေမာင္းႏွင္ရာျဖစ္ျခင္း၊ ေနာင္တစ္ခ်ိန္ 
စီးပြားေရးဖြံ ႔ၿဖိဳးမႈေၾကာင့္ အရပ္ဘက္ေလယာဥ္ 
မ်ားပါ အသံုုးျပဳလာပါက လႊတ္ေတာ္အစည္း 
အေဝးမ်ား က်င္းပရာတြင္ အေႏွာင့္အယွက္ 
ျဖစ္လာႏိုုင္ျခင္းတိုု႔ေၾကာင့္ ေျမေနရာေျပာင္း 
လဲမႈမ်ားရွိႏိုုိင္ေၾကာင္း တိုု္င္းေဒသႀကီး လႊတ္ 
ေတာ္႐ံုုးမွ သိရသည္။ 
(ကုုိးကား - The Voice Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္) 

ဧရာဝတီတိုုင္းလႊတ္ေတာ္ တည္ေဆာက္
မည့္ေနရာ ေျပာင္းႏိုုင္ဖြယ္ရွိ

သတင္းဓာတ္ပံုု
ပဲခူးတိုုင္းေဒသႀကီး သနပ္ပင္ၿမိဳ႕နယ္ ကုကၠိဳေက်းရြာ လယ္ 
ဧက ၃၀၀ ေက်ာ္ ေရနစ္ျမဳပ္ေနမႈ အလ်င္အျမန္ကယ္ဆယ္ 
ကူညီေရး ညႇိႏိႈင္းအစည္းအေဝးကို ႏိုုဝင္ဘာ ၄ ရက္ေန႔တြင္  
ၿမိဳ႕နယ္အုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴး႐ံုးတြင္ က်င္းပရာ  ၿမိဳ႕နယ္ဌာနဆိုင္ရာ 
အႀကီးအကဲမ်ားနွင့္ သနပ္ပင္ၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္(၁)ကိုယ္ 
စားလွယ္ ေဒါက္တာေစာညိဳဝင္း တက္ေရာက္ခဲ့သည္။  
(ကုုိးကား- Bago Region Hluttaw Facebook Page)


